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ZAPISNIK 
SA 13. SJEDNICE VMO PEĆINE 

13. sjednica VMO Pećine održana je 21. lipnja  2024. (petak) s početkom u 16:30 sati u prostorijama 
MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Vlasta Pesaresi-Grabovac, članica VMO 
- Sanjin Kuljanić, član VMO 
- Ivan Lucić, član VMO 
- Anita Bistričić, tajnica MO 

 
 Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice VMO Pećine održane 8. svibnja  2024. godine 
    ● Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO  Željko Ševerdija i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija o programskim aktivnostima  MO Pećine:                                                                                                      
      -    vođena šetnja Theodora de Canzianija - povijesne prometnice Pećina, 24.05.2024. 
      -    aktivnost u sklopu projekta OŠ Pećine „More nas povezuje“ i posjeti učenika iz     
           Kidričeva, Republika Slovenija 
2. Informacija na odgovor HEP-a na postavljeno pitanje u vezi granitnih kocki  prstena   
      drvoreda na  južnom nogostupu u ulici Janka Polića Kamova od k.br. 101 – 68 
3. Prijedlozi Programa rada vijeća mjesnog odbora za 2025. godinu 
4.   Izvješće o izvršenju Plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete za 2023. 
      -   19.1. Sanacija nogostupa u Ulici Šet. XIII. divizije od k.br. 46 do 118 
      -   19.2. Sanacija ograde u Ulici J.P.K od k.br. 14 do 20 
      -   19.3. Sanacija nogostupa i prstena stabala u Ulici Šet.XIII. divizije od križanja sa Ulicom  
                   Pećine do ulaska u Park Nike Katunara. 
5.   Informacija na odgovor Rijeka Plusa za pojašnjenjem komunalnog prioriteta za 2024. godinu,  
      20.8 – Postava željeznih zaštitnih stupića u Ulici Šet.XIII. divizije na južnom nogostupu od  
      Križanja s Ulicom Pećine prema kućnom broju 112 
6.   Prijedlog za dodjelu zahvalnice 
7. Razno 
      -    e-mailovi građana za prebrzu vožnju kroz J.P.K i Šet. XIII. divizije; 
      -    e-mail g Duška Luštice (prostor Grčevo), 
      -    e-mail Maje Popović; zamolba za ponovnim postavljanjem srušene ograde na J.P.K kod 
           Kućnog broja 95b, 
      -    e-mail Anet Trope Ćavar: živi na adresi Šet.XIII. divizije 82 A, molba za postavljanjem   
           stupića na nogostupu 



 
AD 1. 
Organizacija i realizacija održane šetnje pod vodstvom Theodora de Canzianija, od željezničke postaje 
Pećine do Vila Marie, održana je 24.5.2024. u sklopu programskih aktivnosti Vijeća MO. Na vođenu 
šetnju odazvalo se  je oko osamdesetak  građana. Šetači su se upoznali sa zanimljivim događanjima 
i osobama iz prošlosti Pećina te su imali prilike doznati interesantne detalje o povijesti prometnica. 
Šetnja je završila na plaži Glavanovo.  
 
Posjet učenika i učitelja OŠ Kidričevo iz Republike Slovenije Osnovnoj školi Pećine održao se 6. lipnja 
2024. Učitelji i učenici OŠ Pećine organizirali su brojne sadržaje: zajedničke sportske igre, 
upoznavanje i učenje djece s teškoćama vida i kreativne radionice. U poslijepodnevnim satima na 
ribarskoj fešti u Lučici Grčevo odvijale su se radionice šaha, briškule i trešete, vezanja mornarskih 
čvorova i pjevanja, aktivnosti na koje se odazvalo i Vijeće MO Pećine. 
  
Zaključak:  
     ● VMO Pećine primilo je izvještaj  na znanje 
 
AD 2. 
Kao investitoru upućen je mail prema HEP-u 20.svibnja 2024, na koji se očitovala  djelatnica Martina 
Vukonić te je navela da je prilikom primopredaje dionice u Ulici J.P.K. kao nedostatak utvrđeno da je 
izvođač bio dužan predati Gradu (odnosno Rijeka Plusu) postojeće granitne kocke koje su uklonjene 
prilikom dizanja asfalta i sanacije nogostupa. Martina Vukonić navodi da je rok izvođača mjesec dana 
da se očituje na isto te da će povratno obavijestit MO Pećine o odgovoru. 
 
Vijećnik Ivan Lucić je  postavio pitanje koliko se često vrši kontrola stabilnosti zaštićenih stabala 
Koprivića u Ulici J.P.K. 
 
Zaključak: 
     ● Vijeće MO Pećine primilo je informaciju na znanje te je donesen zaključak da se uputi mail 
Gradu Rijeci o  kontroli stabilnosti zaštićenih stabala Koprivića u J.P.K. Predsjednik Željko 
Ševerdija obvezuje se obavijestiti g. Miroslava Badrića iz Rijeka plusa te ga podsjetiti na žurnost 
pristupa sanaciji i uređenja drvoreda na navedenom potezu. 
 
AD 3.  
Upravni odjel za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu dostavilo je uputu za 
izradu prijedloga Programa rada za 2025., na temelju koje je Vijeće raspravljalo o programima. 
Predloženo je da se u program uvrsti „Mići kup“ umjesto rukometnog turnira gdje bi se uključila 
osnovnoškolska djeca sa Pećina, kao i da se ponovno pokrene program „ Veseli Uskrs“ – u koji bi se 
uključila  djeca iz vrtića „ Veseljko“. Predložen je Program „ Buđenje prirode“ koji je predložio vijećnik 
Ivan Lucić. Vijećnik Ivan Lucić predložio je i izradu Biltena koji bi izlazio jednom godišnje.  
 
 Zaključak:  
      ● Vijećnik Ivan Lucić se obvezuje napraviti okvirni pregled troškovnika za Program 
„Buđenje prirode“ te plan aktivnosti istog. Također se obvezuje napraviti pregled troškovnika i 
tehničkih specifikacija za izradu Biltena.  
 
AD 4.  
Upravni odjel za komunalni sustav i promet, Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost dostavio  je 
Izvješće o izvršenju Plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području MO Pećine za 
2023. godinu, odnosno prikaz izvršenih planiranih kom. prioriteta. 
 
Nisu se svi planirani radovi iz prethodnih razdoblja uspjeli realizirati pa je dio radova prenijet u 
2023.(prijelazni radovi): 
      -   19.1. Sanacija nogostupa u Ulici Šet. XIII. divizije od k.br. 46 do 118 ; Izvedena je prva faza 
sanacije nogostupa u Ulici Šet.XIII divizije od k.br.46 do k.br.118. Asfaltom je sanirano 187,72m2 
površine nogostupa i postavljeni su novi rubnjaci oko stabala u dužini od 26,42m. (utrošena sredstva 
6.517,00eura , Rijeka Plus d.o.o.) 



       -   19.2. Sanacija ograde u Ulici J.P.K od k.br. 14 do 20; Oličeno je 80m troredne ograde ( Rijeka 
plus d.o.o., utrošena sredstva 663,61 euro) 
      -   19.3. Dodatni prioritet: Sanacija nogostupa i prstena stabala u Ulici Šet.XIII. divizije od 
križanja sa Ulicom Pećine do ulaska u Park Nike Katunara.; Asfaltom je sanirano 196,28 m2 
nogostupa, podignut je 1 poklopac te je ugrađeno 25m tipskog parkovnog betonskog rubnjaka. ( Rijeka 
plus d.o.o., utrošena sredstva 8.287,28 eura) 
 
Radovi koji su  prenijeti u 2024. i teretiti će prijelazne radove u 2024. (komunalni prioriteti za 2023.): 
      -20.1. Uređenje nogostupa i sanacija prstenova drvoreda u Ulici J.P.K od k.br. 50 – 86; 
(planirana sredstva 28.004,00 eura) 
 
Zaključak:  
     ● Vijeće MO Pećine primilo je informaciju o izvršenju Plana raspodjele sredstava za 
komunalne prioritete na području MO Pećine za 2023. godinu, odnosno prikaz izvršenih 
planiranih kom. prioriteta.  
 
AD 5. 
Mo Pećine zaprimio je mail od Rijeka Plusa za pojašnjenjem komunalnog prioriteta za 2024.godinu 
20.8 – Postava željeznih zaštitnih stupića u Ulici Šet.XIII. divizije na južnom nogostupu od križanja s 
Ulicom Pećine prema kućnom broju 112.  
 
Zaključak:  
     ● Vijeće MO Pećine zaprimilo je informaciju te se predsjednik Željko Ševerdija obvezuje 
izraditi nacrt postave željeznih zaštitnih stupića u Ulici Šet. XIII. divizije na južnom nogostupu 
od križanja s Ulicom Pećine prema kućnom broju 112. 
 
AD 6. 
Vijeće MO raspravljalo je o izgledu Zahvalnice koja bi se dodijelila Crvenom križu. 
 
Zaključak: 
● Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojio dizajn Zahvalnice sa pozadinom skice  Gradskog 
tornja/sata.  
Na prijedlog predsjednika VMO, Vijeće je jednoglasno zaključilo da se Zahvalnica za 2024. 
godinu dodijeli Gradskom društvu Crvenog križa Rijeka.  
 
AD 7. 
Vijeće je upoznato sa pristiglim mailovima građana te se raspravljalo o njihovoj problematici. 
 
Zaključak: 
● Na pristigle mailove prometne problematike zaključeno je da se odgovori građanima da je 
tijeku kompletno rješavanje prometne problematike i sigurnosti. Vijećnik Ivica Lucić zaprimio 
je prepisku maila gospodine Duška Luštice i obvezuje se preuzeti daljnju prepisku. Mail od Maje 
Popović u kojem zahtjeva ponovno postavljanje srušene zaštitne ograde kod k.br. 95b uputiti 
zahtjev  UO za komunalni sustav i promet. Gospođu Anet Trope Ćavar zamoliti da nam dostavi 
Zahtjev koji ćemo proslijediti UO za komunalni sustav i promet.  
 
Sjednica je završila u 18:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 
 
                        Anita Bistričić                                                              Željko Ševerdija 

 


